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Abstract (en)
An arrangement for the thermal treatment of, and/or for passing a gas through, granular substances (7) is provided with a grid (1) for receiving the
substances (7) to be treated, a suction box (2) arranged beneath the grid and gas-impermeable support elements (5), roughly in the plane of the grid
(1), connecting to the side edges (3) of the grid (1). In order to be able to pass treatment gases evenly through the sustances to be treated, so that
a uniform quality is ensured over the cross section, the arrangement is furnished with sidewalls (10) and extending upwardly from the grid (1) and
these sidewalls (10) connect to the outside edges (9) of the support elements (5) (Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Einrichtung zur thermischen Behandlung und/oder zum Durchgasen von körnigen Stoffen (7) weist einen Rost (1) zur Aufnahme der zu
behandelnden Stoffe (7), einen unterhalb des Rostes angeordneten Saugkasten (2) und an den Seitenrändern (3) des Rostes (1) anschließende,
etwa in der Ebene des Rostes (1) liegende gasundurchlässige Auflageelemente (5) auf. Um die zu behandelnden Stoffe gleichmäßig mit
Behandlungsgasen durchdringen zu können, so daß eine über den Querschnitt gleichmäßige Qualität gesichert ist, ist die Einrichtung mit sich
vom Rost (1) nach oben erstreckenden Seitenwänden (10) versehen und schließen diese Seitenwände (10) an den Außenrändern (9) der
Auflageelemente (5) an (Fig. 1). <IMAGE>
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